



Third Party Research Disclosure Notice

第三方研究與分析聲明

Firstrate Securities Inc. provides various outside sources for research material to customers without charge for their convenience. The news and research materials are provided by third party vendor, such as Morningstar, Zacks, Briefing.com, Benzinga, CloudQuote.io, etc.

Any recommendation, opinion or advice regarding securities or markets contained in such material does not reflect the views of Firstrate, and Firstrate does not verify any information included in such material. Firstrate assumes no responsibility for any fact, recommendation, opinion or advice contained in any such research material and expressly disclaims any responsibility for any decisions or for the suitability of any security or transaction based on it.

Any decisions that customers may make to buy, sell or hold a security based on such research will be entirely their own and not in any way deemed to be endorsed or influenced by or attributed to Firstrate. It is understood that, without exception, any order based on such research that is placed with Firstrate for execution is and will be treated as a **self-directed, unrecommended, and unsolicited order**.

Furthermore, Firstrate assumes no responsibility for the accuracy, completeness or timeliness of any such research or for updating such research, which is subject to change without notice at any time. Firstrate does not provide investment, tax or legal advice. Under no circumstance is the information contained within such third party research to be used or considered as an offer to sell or a solicitation of an offer to buy any particular investment/security.

為了方便起見，第一證券為客戶提供各種研究材料的外部資源。新聞和研究資料由第三方供應商提供，如 Morningstar、Zacks、Briefing.com、Benzinga、CloudQuote.io 等。

有關此類材料中包含的證券或市場的任何建議，意見或建議均不反映第一證券的觀點，並且第一證券不會驗證此類材料中包含的任何信息。第一證券對任何此類研究材料中包含的任何事實、建議、意見或建議不承擔任何責任，並明確表示不對任何決策或任何基於此的安全或交易的適用性承擔任何責任。

客戶根據此類研究可能做出的購買、出售或持有證券的任何決定將完全由他們自己決定，並且不得以任何方式被認為是由第一證券認可或影響或歸因於第一證券。據了解，無論如何，基於此類研究的任何訂單都與第一證券一起執行，並且將被視為自我指導，未經推薦和未經請求的訂單。

此外，第一證券對任何此類研究的準確性，完整性或及時性或更新此類研究不承擔任何責任，這些研究可能隨時更改，恕不另行通知。第一證券不提供投資，稅務或法律諮詢。在任何情況下，此類第三方研究中包含的信息均不得用作或被視為出售要約或徵求購買任何特定投資/證券的要約。